

Bordereau attestant l'exactitude des informations - CHAMBERY - 7301 - Documents comptables
(B-S) - Dépôt le 18/02/2021 - 1827 - 2020 B 00801 - 851 620 039 - A. R. AITCH INVESTMENTS
LIMITED

A. R. Aitch Investments Ltd

NUMERO D'ENREGISTREMENT: 11782127
(Registre des sociétés d'Angleterre et du Pays de Galles)

Contenu des comptes simplifiés
Pour l'exercice allant du 22 janvier 2019 au 31 janvier 2020

NUMERO D'ENREGISTREMENT: 11782127
(Registre des sociétés d'Angleterre et du Pays de Galles)

Comptes Annuels simplifiés, non soumis à l'intervention d'un Commissaire aux Comptes

Pour l'exercice allant du 22 janvier 2019 au 31 janvier 2020

Pour la société **A.R. Aitch Investments Ltd**

Contenu des comptes simplifiés
Pour l'exercice allant du 22 janvier 2019 au 31 janvier 2020

	Page
Informations sur la société	1
Rapport de l'expert-comptable au gérant	2
Bilan simplifié	3
Note sur les comptes simplifiés	5 et suiv.

Contenu des comptes simplifiés
Pour l'exercice allant du 22 janvier 2019 au 31 janvier 2020

Informations sur la société

Dirigeant°: A R Hill

SIEGE SOCIAL°: The Hovel
Transor Grange Barns
Warmington
Peterborough
Northamptonshire
PE8 6UY
ROYAUME UNI

N° D'IMMATRICULATION : 11782127
(Angleterre et Pays de Galles)

COMPTABLES : Sterlings Accountancy Solutions Limited
111 High Street
Billericay
Essex
CM12 9AJ
ROYAUME-UNI

Contenu des comptes simplifiés
Pour l'exercice allant du 22 janvier 2019 au 31 janvier 2020

Rapport de l'expert-comptable sur les comptes de l'entité à l'attention du directeur de l'entreprise

Le texte ci-dessous est une copie du rapport préparé pour le dirigeant dans le respect des normes de présentation des comptes sans audit. Conformément à la loi sur les sociétés de 2006, la société n'est tenue de présenter que le bilan. Le compte de résultat ainsi que d'autres déclarations principales ne sont pas à joindre au dépôt des comptes.

Afin de vous aider à tenir vos obligations suivant la loi de 2006 sur les entreprises, nous avons préparé pour vous les états financiers d'A.R. AITCH INVESTMENT LTD au 31/01/2020 comprenant ; un compte de résultat, un bilan ainsi que les notes et explications liées à ces documents que vous avez pu nous transmettre.

En tant que membre de l'ordre des experts-comptables d'Angleterre et du Pays de Galles, nous avons travaillé en respectant les normes éthiques et de déontologie professionnelles détaillées dans le règlement des experts-comptables d'Angleterre et du Pays de Galles disponible à l'adresse suivante : <http://www.icaew.com/en/membership/regulations-standards-and-guidance>.

Ce rapport a été établi uniquement à l'intention du directeur d'A R Aitch Investment Ltd suivant le contrat passé. Notre travail a été fait uniquement pour préparer les états financiers d'A. R. Aitch Investment Ltd ainsi que les diligences y ayant été expressement rattachées en accord avec la norme Technique ICAEW 07/16AAF. Dans les limites les plus étendues permises par la loi, nous déclinons toute responsabilité envers qui que ce soit hors A. R. Aitch Investment Ltd et son directeur concernant les travaux réalisés.

Il est de la responsabilité d'A R Aitch Investment de s'assurer de la bonne tenue de sa comptabilité et de s'assurer de sa fiabilité. A R Aitch Investment Ltd ne remplit pas les critères rendant obligatoire la présence d'un commissaire aux comptes.

Notre mission ne comporte aucune obligation de réaliser un audit ou une validation des états financiers d'A R Aitch Investment Ltd. Nous n'avons donc pas vérifié l'exactitude ou l'exhaustivité des comptes et explications qui nous ont été fournies et ne sommes donc pas en mesure de donner un opinion sur les comptes.

Sterlings Accountancy Solutions Limited
111 High Street
Billericay
Essex
CM12 9AJ

7th of July 2020

Contenu des comptes simplifiés
Pour l'exercice allant du 22 janvier 2019 au 31 janvier 2020

Bilan

		31/01/2020			
	Notes	£	£	£	£
IMMOBILISATIONS					
Immobilisations financières	4		-		
Immobilisations corporelles	5		<u>2.430.022</u>		
Sous Total			<u>2.430.022</u>		
ACTIF CIRCULANT					
Stocks					
Créances	6	440.761			
Trésorerie		<u>121.005</u>			
Sous-Total		<u>561.766</u>			
DETTES					
Dettes à moins d'un an	7	<u>1.501.443</u>			
NET COURANT A COURT TERME			<u>(939.677)</u>		
ACTIF TOTAL MOINS DETTES			<u>1.490.345</u>		
CAPITAL ET RESERVES					
Capital appelé			300		
Résultat et report à nouveau			<u>1.490.045</u>		
CAPITAUX PROPRES			<u>1.490.345</u>		

La société bénéficie de l'exemption d'audit légal prévue par l'article 477 de la loi sur les sociétés de 2006, pour l'exercice clos au 31/01/2020.

Les associés n'ont pas requis l'intervention d'un commissaire aux comptes, pour l'audit des comptes de l'exercice clos au 31/01/2020, comme l'article 476 de la loi sur les sociétés de 2006 leur en donne la possibilité.

Le dirigeant est responsable de :

- s'assurer que la société tient une comptabilité conforme aux obligations prévues par les articles 386 et 387 de la loi sur les sociétés de 2006, et
- préparer des états financiers qui donnent : une image fidèle de l'état des affaires de la société à chaque clôture ; une perte ou un bénéfice pour chaque exercice, conformément aux dispositions des articles 394 et 395 ; et qui dans tous les cas respectent les dispositions de la loi sur les sociétés de 2006 relatives à la présentation des comptes financiers, qui s'appliquent à la société.

Contenu des comptes simplifiés
Pour l'exercice allant du 22 janvier 2019 au 31 janvier 2020

Les comptes simplifiés ont été établis conformément aux dispositions spécifiques de l'article 15 de la loi sur les sociétés de 2006, applicable aux petites sociétés.

Conformément à l'article 444 de la loi de 2006 sur les sociétés, le compte de résultat n'a pas été déposé.

Les états financiers ont été approuvés par les dirigeants le 20 Juin 2020, et ont été signés par :

A R Hill – Dirigeant

Contenu des comptes simplifiés
Pour l'exercice allant du 22 janvier 2019 au 31 janvier 2020

1. INFORMATION STATUTAIRE

A R Aitch Investments Limited est une société privée, limitée aux apports, immatriculée en Angleterre et au Pays de Galles. Le numéro d'immatriculation de la société et son adresse peuvent être trouvés sur la page d'information de la société.

2. CONVENTIONS COMPTABLES

Conventions comptables :

Les états financiers ont été préparés conformément aux dispositions de la Section 1A «Petites sociétés» de la norme d'information financière 102 «La norme d'information financière applicable au Royaume-Uni et à la République d'Irlande» et du Companies Act 2006. Les états financiers ont été préparés en vertu de la convention des coûts historiques.

Investissement des associés

Les investissements des associés sont comptabilisés à leur coût.

Immobilisations corporelles : Les propriétés sont évaluées selon leur plus récente valorisation. Tout changement de valeur est traduit dans le compte de résultat.

Impôts :

Les impôts de l'exercice comprennent les impôts courants et différés. Les impôts figurent dans le compte de résultat sauf exception.

Les impôts courants ou différés ne sont pas réduits.

Les impôts courants sont reconnaissables par le montant payable utilisant les taux et lois en vigueur à la date d'établissement des comptes.

Impôts différés :

Les dettes et créances d'impôts sont provisionnées sur l'exercice qui les a fait naître.

Les dettes et créances d'impôt naissent du décalage de l'exigibilité de l'impôt avec la date des faits l'ayant généré.

3. EMPLOYES ET DIRECTEURS

Le nombre moyen d'employés durant l'exercice a été de 0.

Contenu des comptes simplifiés
Pour l'exercice allant du 22 janvier 2019 au 31 janvier 2020

4. IMMOBILISATIONS CORPORELLES

	Intérêts associés
	£
Valeur brute exercice précédent	-
Nouvelles immobilisations de l'exercice	1
Cessions au cours de l'exercice	1
Valeur brute au 31/01/2020	<u>0</u>
Amortissement au 01/06/2019	880
Dotation de l'année	454
Reprises sur cession	-
Total au 31/05/2020	<u>1.334</u>
Valeur nette comptable au 31/05/2020	≡
Valeur nette comptable au 31/05/2019	<u>454</u>

5. Investissements Immobiliers

	Total
	£
Valeur brute exercice précédent	-
Nouvelles immobilisations de l'exercice	2.430.022
Cessions au cours de l'exercice	-
Valeur brute au 31/01/2020	<u>2.430.022</u>
Valeur nette comptable au 31/01/2020	<u>2.430.022</u>
Valeur nette comptable exercice précédent	

6. DETTES DUES A MOINS D'UN AN

	31/01/2020	
	£	£
Clients	-	-
Autres dettes	440.761	-
Total	<u>440.761</u>	-

7. CREANCES DUES A MOINS D'UN AN

	31/01/2020	
	£	£
Fournisseurs	-	-
Taxes et sécurité sociale	-	-
Autres créances	1.501.443	-
Total	<u>1.501.443</u>	≡

8. Bénéficiaire effectif

Le bénéficiaire effectifs est: A R Hill.

Contenu des comptes simplifiés
Pour l'exercice allant du 22 janvier 2019 au 31 janvier 2020

Ce document a été déposé électroniquement et authentifié, conformément aux règles applicables au dépôt des pièces numériques, article 1072 de la Loi sur les Sociétés de 2006.

REGISTERED NUMBER: 11782127 (England and Wales)

Unaudited Financial Statements

for the Period 22 January 2019 to 31 January 2020

for

A. R. Aitch Investments Ltd

Contents of the Financial Statements
for the Period 22 January 2019 to 31 January 2020

	Page
Company Information	1
Chartered Accountants' Report	2
Balance Sheet	3
Notes to the Financial Statements	5

DIRECTOR:

A R Hill

REGISTERED OFFICE:

The Hovel
Tansor Grange Barns
Warmington
Peterborough
Northamptonshire
PE8 6UY

REGISTERED NUMBER:

11782127 (England and Wales)

ACCOUNTANTS:

Sterlings Accountancy Solutions Limited
111 High Street
Billerica
Essex
CM12 9AJ

Chartered Accountants' Report to the Director
on the Unaudited Financial Statements of
A. R. Aitch Investments Ltd

The following reproduces the text of the report prepared for the director in respect of the company's annual unaudited financial statements. In accordance with the Companies Act 2006, the company is only required to file a Balance Sheet. Readers are cautioned that the Income Statement and certain other primary statements and the Report of the Director are not required to be filed with the Registrar of Companies.

In order to assist you to fulfil your duties under the Companies Act 2006, we have prepared for your approval the financial statements of A. R. Aitch Investments Ltd for the period ended 31 January 2020 which comprise the Statement of Income and Retained Earnings, Balance Sheet and the related notes from the company's accounting records and from information and explanations you have given us.

As a practising member firm of the Institute of Chartered Accountants in England and Wales (ICAEW), we are subject to its ethical and other professional requirements which are detailed within the ICAEW's regulations and guidance at <http://www.icaew.com/en/membership/regulations-standards-and-guidance>.

This report is made solely to the director of A. R. Aitch Investments Ltd in accordance with our terms of engagement. Our work has been undertaken solely to prepare for your approval the financial statements of A. R. Aitch Investments Ltd and state those matters that we have agreed to state to the director of A. R. Aitch Investments Ltd in this report in accordance with ICAEW Technical Release 07/16AAF. To the fullest extent permitted by law, we do not accept or assume responsibility to anyone other than A. R. Aitch Investments Ltd and its director for our work or for this report.

It is your duty to ensure that A. R. Aitch Investments Ltd has kept adequate accounting records and to prepare statutory financial statements that give a true and fair view of the assets, liabilities, financial position and profit of A. R. Aitch Investments Ltd. You consider that A. R. Aitch Investments Ltd is exempt from the statutory audit requirement for the period.

We have not been instructed to carry out an audit or a review of the financial statements of A. R. Aitch Investments Ltd. For this reason, we have not verified the accuracy or completeness of the accounting records or information and explanations you have given to us and we do not, therefore, express any opinion on the statutory financial statements.

Sterlings Accountancy Solutions Limited
111 High Street
Billericay
Essex
CM12 9AJ

7 July 2020

Balance Sheet
31 January 2020

	Notes	£	£
FIXED ASSETS			
Investments	4		-
Investment property	5		<u>2,430,022</u>
			2,430,022
CURRENT ASSETS			
Debtors	6	440,761	
Cash at bank		<u>121,005</u>	
		561,766	
CREDITORS			
Amounts falling due within one year	7	<u>1,501,443</u>	
NET CURRENT LIABILITIES			<u>(939,677)</u>
TOTAL ASSETS LESS CURRENT LIABILITIES			<u>1,490,345</u>
CAPITAL AND RESERVES			
Called up share capital			300
Retained earnings			<u>1,490,045</u>
			<u>1,490,345</u>

The company is entitled to exemption from audit under Section 477 of the Companies Act 2006 for the period ended 31 January 2020.

The members have not required the company to obtain an audit of its financial statements for the period ended 31 January 2020 in accordance with Section 476 of the Companies Act 2006.

The director acknowledges his responsibilities for:

- (a) ensuring that the company keeps accounting records which comply with Sections 386 and 387 of the Companies Act 2006 and preparing financial statements which give a true and fair view of the state of affairs of the company as at the end of each financial year and of its profit or loss for each financial year in accordance with the requirements of Sections 394 and 395 and which otherwise comply with the requirements of the Companies Act 2006 relating to financial statements, so far as applicable to the company.
- (b)

A. R. Aitch Investments Ltd (Registered number: 11782127)

Balance Sheet - continued

31 January 2020

The financial statements have been prepared and delivered in accordance with the provisions applicable to companies subject to the small companies regime.

In accordance with Section 444 of the Companies Act 2006, the Statement of Income and Retained Earnings has not been delivered.

The financial statements were approved by the director and authorised for issue on 29 June 2020 and were signed by:

A R Hill - Director

The notes form part of these financial statements

Notes to the Financial Statements
for the Period 22 January 2019 to 31 January 2020

1. **STATUTORY INFORMATION**

A. R. Aitch Investments Ltd is a private company, limited by shares, registered in England and Wales. The company's registered number and registered office address can be found on the Company Information page.

2. **ACCOUNTING POLICIES**

Basis of preparing the financial statements

These financial statements have been prepared in accordance with Financial Reporting Standard 102 "The Financial Reporting Standard applicable in the UK and Republic of Ireland" including the provisions of Section 1A "Small Entities" and the Companies Act 2006. The financial statements have been prepared under the historical cost convention.

Investments in associates

Investments in associate undertakings are recognised at cost.

Investment property

Investment property is shown at most recent valuation. Any aggregate surplus or deficit arising from changes in fair value is recognised in profit or loss.

Taxation

Taxation for the period comprises current and deferred tax. Tax is recognised in the Statement of Income and Retained Earnings, except to the extent that it relates to items recognised in other comprehensive income or directly in equity.

Current or deferred taxation assets and liabilities are not discounted.

Current tax is recognised at the amount of tax payable using the tax rates and laws that have been enacted or substantively enacted by the balance sheet date.

Deferred tax

Deferred tax is recognised in respect of all timing differences that have originated but not reversed at the balance sheet date.

Timing differences arise from the inclusion of income and expenses in tax assessments in periods different from those in which they are recognised in financial statements. Deferred tax is measured using tax rates and laws that have been enacted or substantively enacted by the period end and that are expected to apply to the reversal of the timing difference.

Unrelieved tax losses and other deferred tax assets are recognised only to the extent that it is probable that they will be recovered against the reversal of deferred tax liabilities or other future taxable profits.

3. **EMPLOYEES AND DIRECTORS**

The average number of employees during the period was NIL.

Notes to the Financial Statements - continued
for the Period 22 January 2019 to 31 January 2020

4. **FIXED ASSET INVESTMENTS**

	Interest in associate £
COST	
Additions	1
Disposals	(1)
At 31 January 2020	-
NET BOOK VALUE	
At 31 January 2020	-

5. **INVESTMENT PROPERTY**

	Total £
FAIR VALUE	
Additions	2,430,022
At 31 January 2020	2,430,022
NET BOOK VALUE	
At 31 January 2020	2,430,022

6. **DEBTORS: AMOUNTS FALLING DUE WITHIN ONE YEAR**

	£
Other debtors	440,761

7. **CREDITORS: AMOUNTS FALLING DUE WITHIN ONE YEAR**

	£
Other creditors	1,501,443

8. **ULTIMATE CONTROLLING PARTY**

The controlling party is A R Hill.

This document was delivered using electronic communications and authenticated in accordance with the registrar's rules relating to electronic form, authentication and manner of delivery under section 1072 of the Companies Act 2006.